
台湾台化PP中国代理商

产品名称 台湾台化PP中国代理商

公司名称 东莞市奥亚塑胶原料有限公司

价格 12.00/千克

规格参数 品牌:台湾台化代理商
型号:齐全
产地:台湾

公司地址 总部位于香港，大陆公司位于广东省东莞市

联系电话 13794872977 18128015760

产品详情

台化PP樹脂（TIRIPRO  PP Resin）採用日本CHISSO氣相製程法，以新一代高活性觸媒，及嚴密之品質
管理系統，年產達51萬公噸。可生產單聚物( HOMOPOLYMER)，共聚物( RANDOM及IMPACT COPOL
YMER)，供應射出、押出、纖維、吹氣、真空成型等加工業者，廣泛運用於家電、汽車零配件、食品包
裝、玩具及民生用品。本廠設有研發中心及整套實驗工場，有能力進行新規格開發及加工技術服務。本
廠生產設備採嚴格環保標準，且生產技術成熟穩定，無污染環境之疑慮。廢氣經高溫燃燒，熱量予以回
收。聚合製程則無廢水產生。

Taihua PP resin (TIRIPRO PP Resin) adopts Japan's CHISSO gas-phase process method, with a new generation of
highly active catalysts, and a strict quality management system, with an annual output of 510,000 metric tons. Can
produce monomers (HOMOPOLYMER), copolymers (RANDOM and IMPACT COPOLYMER), supply
injection, extrusion, fiber, blowing, vacuum forming and other processing industries, widely used in home appliances,
auto parts, food packaging, toys and consumer goods . The factory has a research and development center and a
complete set of experimental workshops, capable of developing new specifications and processing technical services.
Our production equipment adopts strict environmental protection standards, and the production technology is
mature and stable, and there is no doubt about environmental pollution. The exhaust gas is burned at high
temperature and the heat is recovered. No waste water is produced during the polymerization process.
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